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Объект исследования – поведенческие стратегии спортсменов. Предмет 

исследования – взаимосвязь поведенческих стратегий и представлений о работе 

тренера у спортсменов с различным уровнем агрессивности. Цель исследования 

– выявить взаимосвязь поведенческих стратегий и представлений о работе 

тренера у спортсменов с различным уровнем агрессивности. В результате 

проведенного исследования была выявлена взаимосвязь между стратегиями 

поведения и представлениями о работе тренера у спортсменов с различным 

уровнем агрессивности. В частности выявлена взаимосвязь между 

поведенческими стратегиями и представлениями о личности тренера - 

положительная со стратегией соперничества, отрицательная со стратегиями 

сотрудничества и избегания неудач.  
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Object of research – behavioral strategies of a sportsmen. Subject of research – 

the relationship of behavioral strategies and sportsmen’s representations about the 

coach’s work by sportsmen with different levels of aggressiveness. The purpose of 

research – to identify the relationship of behavioral strategies and sportsmen’s 

representations of about the coach’s work by sportsmen’s with different levels of 

aggressiveness. Thus, the carried out investigation shows that behavioral strategies 

are related to sportsmen’s representations about the coach’s work by athletes with 

different levels of aggressiveness. In particular the obtained results demonstrated a 

positive correlation of competition strategy and representations of individual coach, a 

negative correlation of cooperation strategy and strategy of avoidance of competition 

and sportsmen’s representations of individual coach by athletes with a high level of 

aggressiveness. 
 


